
Projekt protokołu

Protokól Nr 57/2023

z obrad 57 Sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna w dniu 21 czerwca 2023 r. o godz.
10-tej w sali posiedzeń Urzędu Miasta i Gminy Konstancin-Jeziorna przy
ul. Piaseczyńskiej 77—obrady sesji miały charakter stacjonarny.

W obradach udział wzięli: Burmistrz Kazimierz Jańczuk, Z-ca Burmistrza Ryszard Machałek,
Z-ca Burmistrza Dariusz Zieliński, Skarbniczka Marta Niedzielska ijej zastępczyni Katarzyna
Żuber, Sekretarz Bożena Pindelska, Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego Ewa
Klimkowska —Sut. Kierownik Wydziału Oświaty, Kultury i Zdrowia Anita Zakrzewska.
Zastępca Kierownika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Jacek Zieliński. Dyrektor
Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji Mariusz Kochański oraz mieszkańcy.

Przed rozpoczęciem obrad 57 sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna odbyło się wręczenie

statuetek dla Wolontariuszy roku 2022.

Ad I - Otwarcie obrad

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek przywitała zebranych i otworzyła obrady 57 Sesji Rady
Miejskiej Konstancin-Jeziorna.

Ad 2 - Stwierdzenie kworum

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek stwierdziła kworum na podstawie listy obecności (lista

stanowi zalącznik).

Ad 3 - Przyjęcie porządku obrad

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek stwierdziła, że porządek obrad radiu otrzymali wraz
z materiałami na sesją.

Proponowany porządek obrad:
I. Otwarcie obrad.
2. Stwierdzenie kworum.
3. Przyjęcie porządku obrad,
4. Przyjęcie protokołu z 54 i 56 sesji Rady Miejskiej.
5. Przedstawienie raportu o stanie gminy Konstancin-Jeziorna za rok 2022.
6. Debata nad raportem:

a) Głosy radnych.
b) Głosy mieszkańców.

7. Projekt uchwały w sprawie udzielenia / nieudzie/ema Burmistrzowi Gminy
Konstancin-Jeziorna wotum zaufania.

8. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego i sprawozdania
z wykonania budżetu Gminy Konstancin-Jeziorna za 2022 rok.

9. Zapoznanie z informacją o stanie mienia gminy za rok 2022.
10. Odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu Gminy

Konstancin-Jeziorna za 2022 rok.
II. Odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna

o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Gminy Konstancin-Jeziorna za rok 2022.



12. Odczytanie opinii Regionalnej Lzby Obrachunkowej o przedłożonym przez Burmistrza

Gm ny Konstancin-Jeziorna sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy

Konstancin-Jeziorna za rok 2022.
13. Odczytanie opinii Regionainej Izby Obrachunkowej dot. wniosku Komisji Rcwiz)jnej

O Lidzieleflie absolutorium.

14. Dyskusja.
15. Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutoriom Burmisirzowi Gminy

Konstancin-Jeziorna za 2022 rok.
16. Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2023.
I 7. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Konstancin-Jeziorna na lata 2023-2030.
18. Projekt uchwaly w sprawie zniesienia formy ochrony z drzewa uznanego za pomnik

przyrody w granicach administracyjnych Gminy Konstancin-Jeziorna.

19. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 586/1V/38/2006 Rady Miejskiej

Konstancin-Jeziorna z dnia 2 października 2006 r. w sprawie powołania jednostki

budżetowej- Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Konstancinie-Jeziornie.

20. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania

przedszkolnego oraz warunków zwolnienia z tych opłat w prowadzonych przez gminę

Konstancin-Jeziorna publicznych przedszkolach i oddziałach przedszkolnych

w publicznych szkołach podstawowych.
2 I. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego

Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej

w Konstancinie-Jeziornie za 2022 rok.
22. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie części nieruchomości

zabudowanej budynkiem „Willi Kamilin” położonej w Konstancinie-Jeziorn ie, przy

ul. Józefa Piłsudskiego 42, stanowiącej działki ewidencyjne nr 14/ł i 14/2 z obrębu

03-J 0.
23. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości

położonej w Konstancinie-Jeziomie przy ul. Jagiellońskiej, stanowiącej część działki

ewidencyjnej nr 58 z obrębu 03-23.
24. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości

położonej w Konstancinie-Jeziomie przy ul. Karola Szymanowskiego, stanowiącej

część działki ewidencyjnej nr 196/8 z obrębu 03-23.
25. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części

nieruchomości położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ul. Bielawskiej, stanowiącej

działkę ewidencyjną nr 84/6 z obrębu Ol-16.
26. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości

położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ul. Bolesława Prusa, stanowiącej działkę
ewidencyjną nr 52 z obrębu 03-06.

27. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości
położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ul. Anny Walentynowicz, stanowiącej część
działki ewidencyjnej nr 10/54 z obrębu 02-02.

28. Projekt uchwały w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na
ławników do sądów powszechnych.

29. Projekt uchwały w sprawie obrony dobrego imienia Swiętego Jana Pawła II.
30. Wystąpienia mieszkańców.
31. Interpelacje, zapytania radnych i wolne wnioski.

32. informacja Burmistrza o pracy między sesjami oraz o sytuacji finansowej gminy,
w tym realizacji planu dochodów i wydatków budżetowych oraz należności
i zobowiązań.



33. Infbrniacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o pracy między sesjami.
34. Korespondencja.
35. Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.

Następnie, Przewodnicząca zapylała: Czy państwo radni mają inną propozycję co do zmiany
porządku obrad?
Radny Andrzej Cieślawski zabrał głos i poinformował, iż został poproszony o wprowadzenia

pod obrad” sesji dwóch projektów uchwał.

Wniosek. aby w punkcie 22 porządku obrad wprowadzić projekt uchwały w sprawie
udzielenia pomocy tnansowej Powiatowi Piaseczyńskiemu w roku 2023.

W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (16 radnych) ww. wniosek o zmianę porządku obrad
został przyjęty.

Wniosek, aby w punkcie 23 porządku obrad wprowadzić projekt uchwały w sprawie
powołania komisji konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora
Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Konstancinie-Jeziornie.

W wyniku glosowania: za-jednogłośnie (17 radnych) ww. wniosek o zmianę porządku obrad
został przyjęty.

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż do Biura Rady Miejskiej zostały przekazane przez
Burmistrza dwa projekty uchwał w trybie „siedem dni przed sesją”. Wobec powyższego
Przewodnicząca zaproponowała dwa wnioski w sprawie zmiany porządku obrad.

Wniosek, aby w punkcie 24 porządku obrad wprowadzić projekt uchwały w sprawie przyjęcia
raportu z wykonania Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2022 i efektów jego realizacji.

W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (17 radnych) ww. wniosek o zmianę porządku obrad
został przyjęty.

Wniosek, aby w punkcie 25 porządku obrad wprowadzić projekt uchwały w sprawie
wyrażenia zgody na użyczenie nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków
jako działka nr ewidencyjny 105 w obrębie 03-20, położonej przy ul. Wareckiej 15A
W Konstancinie—Jeziornie.

W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (17 radnych) ww. wniosek o zmianę porządku obrad
został przyjęty.

Radna Iwona Siudzińska, w imieniu Przewodniczącej Komisji skarg, wniosków i petycji
zaproponowała, aby w punkcie 34 porządku obrad wprowadzić projekt uchwały w sprawie
rozpatrzenia petycji dotyczącej planu zamknięcia oddziału przedszkolnego przy Szkole
Podstawowej nr 3 im. ks. Jana Twardowskiego (BRM 112/2023).
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W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (17 radnych) ww. wniosek o zmianę porządku obrad

został przyjęty.

Zaproponowała również wniosek, aby w punkcie 35 porządku obrad wprowadzić projekt

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na funkcjonariusza publicznego pełniącego funkcję

Dyrektora Szkoły Podstawowej Integracyjnej nr 5 w Konstancinie-Jeziornie (BRM

182/2023).

Wobec powyższego porządek obrad 57 sesji przedstawiał się następująco:

I. Otwarcie obrad.
2. Stwierdzenie kworum.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z 54 i 56 sesji Rady Miejskiej.

5. Przedstawienie raportu o stanie gminy Konstancin-Jeziorna za rok 2022.

6. Debata nad raportem:
a) Głosy radnych.
b) Głosy mieszkańców.

7. Projekt uchwały w sprawie udzielenia / nieudzie/enia Burmistrzowi Gminy

Konstancin-Jeziorna wotum zaufania.
8. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania flnansowego i sprawozdania

z wykonania budżetu Gminy Konstancin-Jeziorna za 2022 rok.

9. Zapoznanie z informacją o stanie mienia gminy za rok 2022.

10. Odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu Gminy

Konstancin-Jeziorna za 2022 rok.
II Odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna

o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Gminy Konstancin-Jeziorna za rok 2022.

1 2. Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Burmistrza

Gmin) Konstancin-Jeziorna sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy

Konstancin-Jeziorna za rok 2022.
13. Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej dot. wniosku Komisji Rewizyjnej

o udzielenie absolutorium.
14. Dyskusja.
15. Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutoriom Burmistrzowi Gminy

Konstancin-Jeziorna za 2022 rok.
16. Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2023.

17. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Konstancin-Jeziorna na lata 2023-2030.
18. Projekt uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony z drzewa uznanego za pomnik

przyrody w granicach administracyjnych Gminy Konstancin-Jeziorna.
19. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 586/IV/38/2006 Rady Miejskiej

Konstancin-Jęziorna z dnia 2 października 2006 r. w sprawie powołania jednostki

budżetowej- Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Konstancinie-Jeziornie.
20. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania

przedszkolnego oraz warunków zwolnienia z tych opłat w prowadzonych przez gminę
Konstanc in-Jeziorna publicznych przedszkolach i oddziałach przedszkolnych

w publicznych szkołach podstawowych.
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21. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego
Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej
w Konstancinie-Jeziornie za 2022 rok.

22. projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi
Piaseczyńskiemu w roku 2023.

23. projekt uchwały w sprawie powołania komisji konkursowej w celu przeprowadzenia
konkursu na stanowisko dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów
Opieki Zdrowotnej w Konstancinie-Jeziornie.

24. projekt uchwały w sprawie przyjęcia raportu z wykonania Gminnego Programu
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania
Narkomanii za rok 2022 i efektów jego realizacji.

25. projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie nieruchomości oznaczonej
w ewidencji gruntów i budynków jako działka nr ewidencyjny 105 w obrębie 03-20.
położonej przy ul. Wareckiej 15A W Konstancinie-ieziornie.

26. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie części nieruchomości
zabudowanej budynkiem „Willi Kami]in” położonej w Konstancinie-Jeziornie. przy
ul. Józefa Piłsudskiego 42, stanowiącej działki ewidencyjne nr 14/1 i 14/2 z obrębu
03-lO.

27. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości
położonej w Konstancinie-Jeziorriie przy ul. Jagiellońskiej, stanowiącej część działki
ewidencyjnej nr 58 z obrębu 03-23.

28. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości
położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ul, Karola Szymanowskiego, stanowiącej
część działki ewidencyjnej nr 196/8 z obrębu 03-23.

29. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części
nieruchomości położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ul. Bielawskiej, stanowiącej
działkę ewidencyjną nr 84/6 z obrębu Ol-16.

30. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości
położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ul. Bolesława Prusa, stanowiącej dzialkę
ewidencyjną nr 52 z obrębu 03-06.

3]. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości
położonej w Konstancinie-Jeziornie przy LII. Anny Walentynowicz, stanowiącej część
działki ewidencyjnej nr 10/54 z obrębu 02-02.

32. Projekt uchwały w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na
ławników do sądów powszechnych.

33. Projekt uchwały w sprawie obrony dobrego imienia Swiętego Jana Pawła II.
34. projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej planu zamknięcia oddziału

pr7cdszkolnego przy Szkole Podstawowej nr 3 im. ks. Jana Twardowskiego (BRM
112/2023).

35. projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na {inkc3onariusza publicznego
pełniącego funkcję Dyrektora Szkoły Podstawowej Integracyjnej nr 5
w Konstancinie-Jeziornie (BRM 182/2023).

36. Wystąpienia mieszkańców.
37. Interpelacje, zapytania radnych i wolne wnioski.
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38. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami oraz o sytuacji finansowej gm[ny,

w tym realizacji planu dochodów i wydatków budżetowych oraz należności

i zobowiązań.
39. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o pracy między sesjami.

40. Korespondencja.
41. Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.

Ad 4 - Przyjęcie protokołu z 54156 sesji Rady Miejskiej.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata Wilczek stwierdziła, że nie wpłynęła żadna uwaga na

piśmie do projektów protokołów. Zostały one jedynie skorygowane przez radnego Bogusława

Komosę o drobne uwagi pisarskie.

W wyniku głosowania: za — jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska przyjęła protokół

z 54 sesji.

W wyniku głosowania: za — jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska przyjęła protokół

z 56 sesji.

Ad S - Przedstawienie raportu ostanie gminy Konstancin-Jeziorna za rok 2022.

Pan Ryszard Grobelny — przedstawiciel firmy, która przygotowała raport — zabrał głos

i przedstawił główne załoŻenia oraz kierunki realizacji programów, strategii i zadań

w poszczególnych dziedzinach, które zostały uwzględnione w raporcie o stanie gminy

Konstancin-Jeziorna za rok 2022. Dalej dodał m.in., iż raport skupia się na sytuacji gminy

z punktu widzenia mieszkańca. Krótko opowiedział też o grupie porównawczej w jakiej

znajduje się Konstancin-Jeziorna oraz zwrócił uwagę, iż gmina Konstancin-Jeziornajest jedną

z najsilniejszych gmin w tej grupie.

Ad — 6 Debata nud raportem:

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad raportem.

a,) Głosy radnych.

Radny Andrzej Cieślawski zabrał głos i zauważył m.in., iż stan finansów gminy, to jest nasze

wspólne dzieło, stworzyliśmy budżet dynamiczny i korzystny dla mieszkańców z dużą

dynamiką inwestycji w trudnym 2022 roku. Koszty odbioru odpadów komunalnych są niższe

niż w poprzednim roku, gdyż system został uszczelniony. Bardzo mocną stroną gminy jest
edukacja, zagrożeniem natomiast jest demografia, społeczeństwo Konstancina starzeje się.

a to starzejące się społeczeństwo będzie oddawało mniej pieniędzy w postaci podatków.

Budżet został wykonany w 100% zarówno po stronie dochodów, jak i wydatków. Następnie

dodał w imieniu swoim i Konstancina Jutra, iż będzie głosował za udzieleniem Burmistrzowi

wotum zaufania. z uwagi nato, iż nie ma żadnego powodu, aby tak się nie stało.
Radny Bogusław Komosa poinformowal, iż przeczytał raport i jest nim rozczarowany. Dalej

dodał m.in.: gmina słabo się rozwija, większe dochody nie przekładają się na wydatki.

Burmistrz Kazimierz Jańczuk ma władzę absolutną, od 2010 roku jedna opcja sprawuje
władzę. Jako wieloletni radny mogę powiedzieć, iż Rada Gminy nie spełnia swoich funkcji,

które ustawowo pełnić powinna. Raport oprócz danych statystycznych zawiera opowieść
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o sukcesach. Ubiegły rok, to rok niespełnionych obietnic, zbyt mało inwestycji drogowych.
Poza tym równanie dróg wiejskich kłania się co roku. Wykupy terenów pod drogi, brak planu
kadencyjnego i strategii rozwoju, dlatego będę głosował przeciw.
W odpowiedzi. Burmistrz Kazimierz Jańczuk poinformował, iż: cyt .„nie należę do żadnej
partii politycznej, nie należałem i żadna partia przez wszystkie moje kadencję nie miała na
mnie żadnego wpływu. W związku z powyższym stawiany zarzut, że jakaś opcja polityczna
tu rządzi jest nietrafiony. Chcę również zwrócić uwagę, a przede wszystkim panu Radnemu,
że samorząd to nie partie polityczne. Ten kto stworzył nowy system i umieścił w nim
samorządność, założył, że samorząd to grupa mieszkańców, Radni i Burmistrz, którzy
zarządzają, tzw. małą ojczyzną. Gmina, tu warto podkreślić, to co pan Prezydent Grobelny
wyraźnie powiedział, jest spośród 79 Gmin porównywalnych w jednej z najlepszych sytuacji
finansowych. Nie posiadamy żadnego zadłużenia i w ten sposób w roku 2022
zainwestowaliśmy ponad 38 000 000 zł. Zawsze są większe potrzeby aniżeli możliwości.
Niemniej jednak wsłuchujemy się w głosy mieszkańców, państwa Radnych i budżet niejako
państwo jako Rada zatwierdzacie, i on jest wyznacznikiem do działania organu
wykonawczego - Burmistrza i jego zespołu pracowników. Uważam, że wykonaliśmy ten
budżet, co państwo także zauważyliście, w 100%. Nie da się budżetu zrealizować
w większym procencie. Zadania nałożone na nas zostały wykonane”. Na koniec Burmistrz
stwierdził, iż raport o stanie gminy to jest fotografia gminy. Istotą raportu, tej fotografii jest
umiejętność porównania z innymi podobnymi gminami. W efekcie końcowym znajdujemy się
w” czołówce gmin z naszej grupy porównawczej, dodał Burmistrz.
Radna Aleksandra Kostrzewska zabrala glos i stwierdziła m.in.: cyt. Pan Burmistrz tego
wprost nie powie ale ja z chęcią powiem, Rząd nie daje nam więcej pieniędzy do portfela.
Przypominam też, że Rząd Polski bardzo lubi obiecywać i rozdawać pieniądze, apotem mówi
..samorządy wam dadzą”. Przypominam, że tak było właśnie z oświatą i tak było z pomocą
uchodźcom, którym samorządy musiały pomagać, nie Rząd Polski. Poza tym, to co chciałam
powiedzieć to jest to, że nasza gmina się starzeje nie tylko dlatego, że jesteśmy bogaci
i drogie są tutaj działki ale też dlatego, że brakuje nam infrastruktury dla młodych, dla rodzin,
dla handlu. To nie tylko wynika z naszej winy jako gminy, Urzędu ale też i z tego jaką
jesteśmy gminą. Bo jesteśmy gminą uzdrowiskową, w której niektórym troszeczkę ciężej jest
prowadzić biznesy. Brakuje nam lokali do prowadzenia biznesów. To nie wynika tylko
i wyłącznie z tego, że jesteśmy bogatą gminą i drogo się u nas żyje, ale właśnie też z tego
gdzie jesteśmy, znajdujemy się przy Warszawie”.
Radna Irena Sliwka zabrała głos i przypomniała, iż reprezentuje południową część gminy
i zauważyła, że w tej części gminy powstało dużo inwestycji. Następnie je wymieniła.
Radny Arkadiusz Zewar poinformował, iż analiza raportu doprowadziła do tego, iż chciałby
poruszyć dwie kwestie. Gmina rozwija się bardzo dobrze, jednak demografia kuleje.
Zastanówmy się co zrobić, aby przyciągnąć młodych, mamy tu dużo do zrobienia. Co do
kanalizacji, z raportu wynika, że ok 40% mieszkańców nie ma kanalizacji, to jest do zmiany.
dodał radny.
Radna Izabella Wieczorek zabrała głos i stwierdziła, iż największą bolączką gminy jest brak
rozwoju ścieżek rowerowych. Dodała również, iż nie zgadza się z radnym Komosą, iż Rada
nie współpracuje, ja mam dobrą współpracę. dodała.
Radna Anna Borowska zabrała głos i zauważyła, iż aby gmina się rozwijała, a młodzi ludzie
chcieli zamieszkać w naszej gminie, przy uchwalaniu mpzp powinniśmy brać pod uwagę
i dopuszczać możliwość zabudowy wielorodziiwej.
Radny Włodzimierz Wojdak zauważyl, iż sytuacja finansowa gminy jest bardzo dobra. Dodał.
iż ubolewa nad tym, ze gospodarka nieruchomościami jest niewłaściwa. Pozbywanie się
nieruchomości niezabudowanych jest wielkim błędem. Grunt niezabudowany to kapitał, który

7



gmina może w przyszłości realizować. Raport jest rzetelny i jest on odzwierciedleniem tego

co jest.
Radny Krzysztof Bajkowski zauważył, iż raport jest fachowo i dobrze przygotowany, jeśli

chodzi o jego formę i przejrzystość. Co do współpracy. to mniej Wtąj chodzi o opcje

polityczne, a bardziej o charaktery poszczególnych osób i życzliwość wewnętrzną. Dodał

również, IŻ najbardziej boląca jest kwestia terenów Skolimowa Zachodniego i braku

inwestycji w tym rejonie, szczególnie inwestycji drogowych.

W dyskusji odpowiedzi na zadawane pytania oraz uwagi radnych udzielali Burmistrz

Kazimierz Jańczuk oraz Skarbniczka Marta Niedziejska.

W Glosy mieszkańców.

Do dyskusji nad raportem o stanie gminy nie zgłosił się żaden z mieszkańców.

Ad 7- Projekt uchwali” w sprawie udzielenia 7 nieadzieleizia Burnzistrzowi Gminy

Konstancin—Jeziorna uotsnti zaufania.

W wyniku glosowania; za- 12. przcciw - 5, wstrzymało się - I Rada Miejska podjęła uchwalę

w sprawie udzielenia Burmistrzowi Gminy Konstancin-Jeziorna wotum zaufania..

Nadano jej numer 686/VIII/57/2023.

Burmistrz Kazimierz Jańczuk zabrał głos i podziękował za okazane zaufanie oraz udzielenie

wotum zaufania za ubiegły rok.

Ad 8 - Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania Jinansowego i sprawozdania

z wykonania budżetu Gminy Konstancin-Jeziorna za 2022 rok.

Skarbniczka Marta Niedzielska przedstawiła ww. projekt uchwały.

Brak pytań.
W wyniku głosowania; za- 14, przeciw-I. wstrzymało się - O Rada Miejska podjęła ww.

uchwałę.
Nadano jej numer 687/VIII/57/2023.

Ad 9 - Zapoznanie z informacją o stanie mienia gminy za rok 2022.

Skarbniczka Marta N iedzielska przedstawiła ww. informację.
Radny Bogusław Komosa zabrał głos i stwierdził, iż przedstawiona informacja jest bardzo

ogólnikowa.

Ad 10 - Odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu Gminy

Konstancin-Jeziorna za 2022 rok.

Powyższą opinię odczytał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Adam Grzegorzewski.

Ad li - Odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna

o udzielenie absolutorium Burmiytrzowi Gmini” Konstcuzcin —Jeziorna za rok 2022.

Powyższy wniosek odczytał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Adam Grzegorzewski,

a także przypomniał krótko czym ustawowo jest absolutorium.
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Ad 12 - Odczi”ranie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez
Burmistrza Gminy K.ymstancinJeziorna sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy
Konstancin—Jeziorna za rok 2022.

Powyższą opinię odczytała Skarbniczka Marta Niedzielska.

Ad 13 - Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej dot wniosku Krniisji
Rewizyjnej o udzielenie absolutorium.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Adam Grzegorzewski odczytał powyższą opinię RIO.

Ad 14 - Dyskusja.

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję
Głos zabrał radny Andrzej Cieślawski. który przypomniał, iż dyskusje w powyższych
sprawach odbywały się już oraz przypomniał, iż uchwała absolutoryjna to ocena wykonania
przez Burmistrza budżetu, który powierzyła mu Rada Miejska, a wszystko zostało wykonane
dobrze. w dochodach w wysokości 102,5%, a w wydatkach w wysokości 96,34%. Wszystkie
opinie wymagane w procesie udzielania absolutorium są pozytywne i bez zastrzeżeń. Z uwagi
na powyższe Klub Konstancin Jutra będzie glosował za udzieleniem absolutorium, dodał
radny.
Brak innych pytań i uwag.

Ad 15 - Projekt uch wały w sprawie udzielenia absolutoriom Burmistrzowi Gminy
Konstancin-Jeziorna za 2022 rok.

W wyniku głosowania: za- 14, przeciw-4, wstrzymało się - I Rada Miejska podjęła ww.
uchwałę.
Nadano jej numer 688/VIII/57/2023.

Przewodnicząca Rady złożyła gratulacje Burmistrzowi Kazimierzowi Jańczukowi oraz
pracownikom Urzędu.
Burmistrz podziękował i zauważył. iż jest to wyraz dobrej współpracy wszystkich
pracowników samorządowych.

Przewodnicząca Agata Wilczek zarządziła 30 minutową przerwę w obradach.
Po przerwie wznowiła obrady i na podstawie listy obecności stwierdziła kworum.

Ad 16 - Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2023.

Skarbniczka Marta Niedzielska przedstawiła ww. projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię Komisji.
Brak pytań.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (15 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwalę.
Nadano jej numer 689/VIII/57/2023.
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Ad 17 - Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Konstancin-Jeziorna na lata 2 023-2030.

Skarbniczka Marta Niedziejska przedstawiła ww. projekt uchwały,

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski

przedstawił pozytywną opinię Komisji.
Burmistrz Kazimierz Jańczuk odpowiedział na pytania radnych: Agaty Wi]czek, Krzysztofa

Bajkowskiego i Arkadiusza Głowackiego odnośnie ul. Działkowej i ul. Prawdziwka oraz

Ireny Śliwki odnośnie budowy dźwigu przy ul. Pocztowej.

W wyniku głosowania: za- 16. przeciw-0, wstrzymało się - I Rada Miejska podjęła ww.

uchwałę.
Nadano jej numer 690!ViII/57/2023.

Ad 18 - Projekt uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony z drzewa uznanego za pomnik

przyrody w grai; icach administracyjnych Gminy Konstancin -Jeziorna.

Kiemwnik Renata Jasik przedstawiła ww. projekt uchwały.

Przewodnicząca Komisji Rolnictwa i Ochrony Srodowiska Iwona Siudzińska przedstawiła

pozytywną opinię Komisji.
Brak pytań.

W wyniku głosowania: za- 12. przeciw-0, wstrzymało się - 6 Rada Miejska podjęła ww.

uchwalę.
Nadano jej numer 691/VII I/57/2023.

Ad 19 - Projekt uchwały w sprawie zmial”y uchwały Nr 586/IV/38/2006 Rady Miejskiej

Konstancin-Jeziorna z dnia 2 października 2006 r. w sprawie powołania jednostki

budżetowej- Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Konstancinie-Jeziornie.

Dyrektor Mariusz Kochański przedstawił ww. projekt uchwały.

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Oświaty, Kultury i Sportu Izabetla Wieczorek

przedstawiła pozytywną opinię Komisji.
Brak pytań.

W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (19 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.

Nadano jej numer 692/VIII/57/2023.

Ad 20 - Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania

przedszkolnego oraz warunków zwolnienia z tych opiat w prowadzonych przez gminę
Konstancin -Jeziorna publicznych przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w publicznych

szkołach podstawowych.

Kierownik Anita Zakrzewska przedstawiła ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką.

Przewodnicząc\ Komisji Budżetu. Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski

przedstawił pozytywną opinię Komisji wraz z autopoprawką.



Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Oświaty, Kultury i Sportu Izabella Wieczorek
przedstawiła pozytywną opinię Komisji wraz z autopoprawką.
Brak pytań.

W wyniku głosowania: za- 18. przeciw-0, wstrzymało się - I Rada Miejska podjęła ww.
uchwałę wraz z auopoprawka.
Nadano jej numer 693/VIII/57/2023.

Ad 21 - Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania JiflaflSOWL”gO

Samodzielnego Pub!iczn ego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Konstancinie
Jeziornie za 2(122 rok

Kierownik Anita Zakrzewska przedstawiła ww. projekt uchwały.

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię Komisji.
Brak pytań.

W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (19 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.
Nadano .ki numer 694/VIII/.57,:2023.

Ad 22 - Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocr Jinansowej Powiatowi

Piaseczyńskiemu w roku 2023.

Zastępca Burmistrza Dariusz Zieliński przedstawił ww. projekt uchwały.
Brak pytań.

W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (18 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.
Nadano jej numer 695/VIII/57/2023.

Ad 23 - Projekt uchwały w sprawie powołania komisji konkursowej w celu przeprowadzenia
konkursu na stanowisko dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki
Zdrowotnej w Konstancinie-Jeziornie.

Burmistrz Kazimierz Jańczuk przedstawił ww. projekt uchwały.
Poinformował również, iż Rada Społeczna SPZOZ wybrała do składu komisji konkursowej
Panią Alfredę Konopkę. Ponadto, Burmistrz zaproponował do składu ww. komisji: Zastępcę
Burmistrza Dariusza Zielińskiego, Kierownik Anitę Zakrzewską oraz lekarza Pana Krzysztofa
Ziółkowskiego i zapytał, czy są inne propozycje kandydatów? Przewodnicząca Rady
zapytała: kto z Państwa chce się zgłosić do pracy w komisji? Radna Anna Borowska
zauważyła, iż komisja liczy pięć osób i jest to wystarczająca liczba. Wobec powyższego
Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały z ww. kandydatami.

W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (19 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwalę.
Nadano jej numer 696/VIIIi”57,”2023.
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Ad 24 - Projekt uchwały w sprawie przyjęcia raportu z wykonania Gminnego Programu

Projilaktyki i Rozwiqzywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii

za rok 2022 i efektów jego realizacji.

Kierownik Anita Zakrzewska przedstawiła ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką oraz

odpowiedziała na pytanie Przewodniczącej Rady: kto przeprowadza kontrolę punktów

sprzedaży? Lnnych pytań brak.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (18 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę

wraz z autopoprawka.
Nadano jej numer 697/VIII/57/2023.

Ad 25 - Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie nieruchomości

oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działka nr ewidencyjny 105w obrębie 03-

20, położonej przy ul. Wareckiej JSA w Konstancinie-Jeziornie.

Kierownik Tomasz Wawrzyniak przedstawił ww. projekt uchwały.

Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska

przedstawiła pozytywną opinię Komisji.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski

przedstawił pozytywną opinię Komisji.
Brak pytań.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (19 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.

Nadano jej numer 698/VIII/57/2023.

Ad 26 - Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie części nieruchomości

zabudowanej budynkiem „ Willi Kamili,,” położonej w Konstancinie-Jeziornie, przy ul.

Józefa Piłsudskiego 42, stanowiqcej działki ewidencyjne nr 14/1 i 14/2 z obrębu 03-10.

Zastępca Kierownika Jacek Zieliński przedstawił ww. projekt uchwały.

Radna Bożena Wierzbicka zabrała głos i zauważyła, iż planowana 10 letnia urnowa jest

bardzo długa, zróbmy to na 3 lata z możliwością przedłużenia, dodała radna. Burmistrz

w odpowiedzi, zauważył, iż jest przeciwnego zdania, gdyż Konstanciński Dom Kultury musi

mieć pewną stabilność, aby prowadzić swoją działalność. Radni: Anna Borowska i Andrzej

Cieślawski poinformowali, iż są przeciwni wnioskowi radnej Bożeny Wierzbickiej. Radny

Andrzej Cieślawski zauważył ponadto, iż KDK to nie jest obcy podmiot, to iasza jednostka.

Wobec powyższego radna Bożena Wierzbicka wycofała się ze zgłoszonego wniosku.

Brak innych pytań.

Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska

przedstawiła pozytywną opinią Komisji.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski

przedstawił pozytywną opinię Komisji.

W wyniku głosowania: za- 18. przeciw-l, wstrzymało się -0 Rada Miejska podjęła ww.

uchwałę.
Nadano jej numer 699/VII I/57/2023.
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Ad 27 - Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości
położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ul. Jagiellońskiej, stanowiącej część dziatki
ewidencyjnej nr 58 z obrębu 03-23.

Zastępca Kierownika Jacek Zieliński przedstawił ww. projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię Komisji.
Brak pytań.

W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (19 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę
Nadano jej numer 700/VIII/57/2023.

Ad 28 - Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości
położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ul. Karola Szymanowskiego, stanowiącej część
działki ewidencyjnej nr 196/8 z obrębu 03-23.

Zastępca Kierownika Jacek Zieliński przedstawił ww. projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieś]awski
przedstawił pozytywną opinię Komisji.
Brak pytań.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (19 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.
Nadano jej numer 701/VIII/57/2023.

Ad 29 - Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części
nieruchomości położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ul. Bielawskiej, stanowiącej działkę
ewidencyjną nr 8476 z obrębu 01-16.

Zastępca Kierownika Jacek Zieliński przedstawił ww. projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię Komisji.
Brak pytań.

W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (19 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.
Nadano jej numer 702/VIII/57/2023.

Ad 30 - Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości
położonej w Konstancinie-Jeziornie prz! ul. Bolesława Prusa, stanowiącej działkę
ewidencyjną nr 52 z obrębu 03-06.

Zastępca Kierownika Jacek Zieliński przedstawil ww. projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski

przedstawił pozytywną opinię Komisji.
Brak pytań.

W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (18 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.

Nadano jej numer 703/VIII/57/2023.

Ad 31 - Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości

położonej w Konstancinie-Jeziornie przy zsl. Anny Walentynowicz, stanowiącej część działki

ewideneijnej nr lO/54 z obrębu 02-02.

Zastępca Kierownika Jacek Zieliński przedstawił ww. projekt uchwały.

Przewodnicząca Komisji Ladu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska

przedstawiła pozytywną opinię Komisji.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski

przedstawił pozytywną opinię KomisH.
Brak pytań.

W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (19 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.

Nadano jej numer 704/VIII/57/2023.

Ad 32 - Projekt uchwały w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na

ławników do sądów powszechnych.

Kierownik Biura Rady Miejskiej Joanna Bednarczyk przedstawiła ww. projekt uchwały oraz

zaproponowała powołanie zespołu w składzie 5 osób.
Przewodnicząca Agata Wilczek zauważyła, iż w składzie zespołu powinna znaleźć się

Kierownik Joanna Bednarczyk. która wyraziła zgodę. Radna Anna Borowska zaproponowała

radną Alfredę Konopkę, która również wyraziła zgodę. Radna Iwona Siudzińska

zaproponowała kandydatury radnych: Grzegorza Szewczyka oraz Aleksandry Kostrzewskiej,

którzy wyrazili zgodę. Rany Ignacy Gołębiowski zaproponował radnego Włodzimierza

Wojdaka, który również zgodził się na zostanie członkiem zespołu ds. zaopiniowania

kandydatów na ławników do sądów powszechnych.
Wobec powyższego, w wyniku głosowania: za- jednogłośnie (19 radnych) Rada Micjska

podjęła w-w. uchwałę w zaproponowanym składzie, tj.:

I. Kierownik Joanna Bednarczyk

2. Radna Alfreda Konopka

3. Radny Grzegorz Szewczyk

4. Radna Aleksandra Kostrzewska

5. Radny Włodzimierz Wojdak.

Nadano jej numer 705/VII I/5 7/2023.
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Ad 33 - Projekt uchwały w sprawie obrony dobrego imienia Świętego Jana Pawia IL

Radny Bogusław Komosa przedstawił ww. projekt uchwały, jako jej autor oraz
wnioskodawca wprowadzenia do porządku obrad sesji.

Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, iż z uwagi na złożony wniosek wprowadziła
ww. projekt uchwały do porządku obrad, ale jednocześnie dodała1 iż —jej zdaniem- ww.
projekt uchwały nie powinien być przedmiotem obradowania Rady Miejskiej.
Następnie, wywiązała się dyskusja, w której udział wzięli radni: Aleksandra Kosrrzewska,
Krzysztof Bajkowski oraz Andrzej CieśLawski, którzy poparli ww. słowa Przewodniczącej
Rady i wyrazili swoje zdanie jako przeciwnicy procedowania powyższego projektu uchwały
przez Radę Miejską, a także Bogusław Komosa.
Po zakończonej dyskusji, radny Andrzej Cieś]awski złożył wniosek o zmianę porządku obrad.

Wobec powyższego. w wyniku głosowania: za- 1]. przeciw-5, wstrzymało się -3 Rada
Miejska przegłosowała wniosek o zmianę polegającą na zdjęciu z porządku obrad projektu
uchwały w sprawie obrony dobrego imienia świętego Jana Pawła iŁ

Na skutek podjętego wniosku ww. projekt uchwały został zdjęty z porządku obrad i nie był
dalej procedowany.

Ad 34 - Projekt uch wały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej planu zamknięcia
oddziału przedszkolnego przy Szkole Podstawowej nr 3 im. ks. Jana Twardowskiego (BRM
112/2023).

Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji Aleksandra Kostrzewska przedstawiła
ww. projekt uchwały.
Brak pytań.

W wyniku głosowania: za- 16. przeciw-0, wstrzymało się -2 Rada Miejska podjęła ww.
uchwałę.
Nadano jej numer 706/VIII/57/2023.

Ad 35 - Projekt uch wab” w sprawie rozpatrzenia skargi na funkcjonariusza publicznego
pelniqcego funkcję Dyrektora Szkoły Podstawowej Integracyjnej nr 5
w Konstancinie-JL”z,iornie (BRM 182/2 023).

Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji Aleksandra Kostrzewska przedstawiła
ww. projekt uchwały.
Brak pytań.

W wyniku głosowania: za- 16. przeciw-0, wstrzymało się -2 Rada Miejska podjęła ww.
uchwałę.
Nadano jej numer 707/VII I/57/2023.
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Ad 36 - Wystąpienia mieszkańców.

Głos zabrał przedstawiciel jednej z organizacji, który poinformował, iż: cyi. do jego oddziału

dochodzą głosy oburzonych mieszkańców lokali socjalnych skarżących się na złe warunki

w ich lokalach mieszkalnych. To się tyczy grzyba, pleśni. na ścianach, na suficie. Warunki te

mial)” wpływać na zdrowie córki jednej z mieszkanek. Nasze pytania są takie: jakie działania

są przeprowadzane by poprawić stan tych lokali mieszkalnych? A także jakie działania są

planowane w celu poprawy tej jakości stanu tych lokali o złej jakości?”.

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Kazimierz Jańczuk oraz radna Iwona Siudzińska.

Pan Wojciech Wach, mieszkaniec zwrócił uwagę na konieczność wybudowania drogi Starego

Dębu w Czarnowie. przedstawił argumenty przemawiające — jego zdaniem-za koniecznością

utwardzenia tej drogi.
Kolejna mieszkanka. Pani Sylwia Borowska-Kurek zabrała głos w sprawie oświetlenia ulicy

Wąskiej.
Odpowiedzi udzielił Burmistrz Kazimierz Jańczuk.

Ad 37- Interpelacje, zaprtania radnych i wolne wnioski.

Radny Krzysztof Bajkowski zwrócił się z prośbą, aby GOSiR raz w roku oczyścił myjką

ciśnieniową zabawki na placach zabaw.
Przewodnicząca Rady Agata Wilczek zabrała głos w sprawie koszenia ciągów pieszych na

Łąkach Oborskich, wzdłuż Kanału Habdzińskiego, jest tam wieiu spacerowiczów, a brak jest

ciągów komunikacyjnych przy rowach melioracyjnych. Następnie zapytała o przystanek

autobusu w Ciszycy.
Radna Irena śliwka zapytała o trasę autobusu ‚„L” w Kawęczynie.

Radna Alfreda Konopka zabrała głos w sprawie segregowania śmieci.
Na pytania radnych odpowiedzial Burmistrz Kazimierz Jańczuk.

Ad 38 - Informacja Burmistrza o pracy między sesjami oraz o sytuacji Jinansowej gminy,

w tym realizacji planu dochodów i wydatków budżetowych oraz należności i zobowiązań.

Burmistrz Kazimierz Jańczuk przybliżył obecnym podczas obrad sesji aktualną sywaeję

gminy odnośnie gospodarowania odpadami oraz poinformował o planowanym za kilka dni
remoncie przejazdu kolejowego w Mirkowie, a także o konieczności wyposażenia w nowe
meble i dodatkowe sprzęty wyremontowanej Szkoły Podstawowej nr 4 w Słomczynie.

Ad 39 - Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o pracy między sesjami.

Przewodnicząca Rady przypomniała, iż informacja została przesłana do radnych poprzez
pocztę elektroniczną i poprosiła o ewentualne pytania.
Brak pytań.

Ad 40 - Korespondencja.

Przewodnicząca Rady zauważyła, iż korespondencja została przesłana drogą mailową
i poprosiła o zadawanie pytań.
Brak pytań.
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Ad 41 - Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata Wilczek stwierdziła, że porządek obrad został
wyczerpany i zamknęła obrady sesji o godzinie 15.20.
Poinformowała również, że kolejna sesja odbędzie się po wakacjach, w dniu 6 września
2023 r.

Wszystkie glosowania imienne stanowią załącznik do niniejszego protokołu.

Protokół sporządziła:

Katarzyna Goral
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